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W sprawie koszenia trawy w dzielnicach na obrzeżach Miasta 

Zwracam się z interpelacją w sprawie koszenia trawy zwłaszcza na obrzeżach 

Częstochowy. W dzielnicach takich jak Wielki Bór, Lisińiec, Grabówka, Gnaszyn Brzeziny, 

Wypalanki trawa przy publicznych drogach jest nie koszona. Mieszkańcy wskazują nie tylko na 

negatywne estetyczne walory, ale też na bezpieczeństwo. Trawa intensywnie zajmuje

chodniki, zmniejszając przestrzeń komunikacyjną.

Bardzo proszę o systematyczne wykaszanie trawników i usuniecie trawy z chodników 

we wspominkach dzielnicach. 

Z poważaniem 

         (-) Paweł Ruksza


